

Tel. +49 9371 65050-0
Fax. +49 9371 65050-50
eMail info@procase.de
Web www.procase.de

ProCase GmbH



ProCase GmbH · Im Bruch 2 · DE-63897 Miltenberg

January 2024

DECLARATION OF COMPLIANCE WITH THE STOCKHOLM AGREEMENT (POPS)

(Manufacturer's Certificate)

The POP Regulation (Regulation (EU) 2019/1021) is an EU-wide piece of legislation that regulates the prohibition and restriction of the manufacture, placing on the market and use of persistent organic pollutants (POPs). The aim of the regulation is to protect human health and the environment from the risks posed by these chemicals. The regulation also contains provisions on planning, reporting and enforcement. Further information on the POP Regulation can be found on the website of the European Chemicals Agency:

<https://echa.europa.eu/en/pops-legislation>

We, ProCase GmbH and its subsidiary ProCase Manufaktur GmbH, as a manufacturer of flight case packaging, declare with regard to the named regulations that our products do not contain any of the hazardous substances in reportable concentrations.

Die POP-Verordnung (Verordnung (EU) 2019/1021) ist eine EU-weite Rechtsvorschrift, die das Verbot und die Beschränkung der Herstellung, des Inverkehrbringens und der Verwendung von langlebigen organischen Schadstoffen (POPs) regelt. Das Ziel der Verordnung ist es, die menschliche Gesundheit und die Umwelt vor den Risiken zu schützen, die durch diese Chemikalien entstehen können. Die Verordnung enthält auch Bestimmungen zur Planung und Berichterstattung sowie zur Durchsetzung. Weitere Informationen zur POP-Verordnung finden Sie auf der Website der Europäischen Chemikalienagentur:

<https://echa.europa.eu/de/pops-legislation>

Wir, die ProCase GmbH und ihre Tochtergesellschaft ProCase Manufaktur GmbH als Hersteller von Flightcase Verpackungen erklären betreffend die benannten Verordnungen, dass unsere Erzeugnisse keine der gefährlichen Stoffe in meldepflichtiger Konzentration enthalten.

ProCase GmbH, ProCase Manufaktur GmbH

Thomas Schweighart
CEO